
¥ 
Concept besluitenlijst 

 

Vergadering Presidium 

 

Classificatie Openbaar 

Kenmerk:  Datum: 3 februari 2020 

 

Aanwezig: 

 

de heer J.J. Nobel (voorzitter) 

de heer G. Assorgia 

mevrouw P.T. Bais  

de heer P. Blank 

mevrouw M. Boessenkool  

de heer V.H. van den Born  

de heer H. van Dongen  

de heer J.P. van Donkelaar  

mevrouw K. van Driesten 

heer H.M. Krul  

mevrouw N. List 

de heer H.S. Mosk 

de heer M. Huisman (griffier) 

 

Afwezig: mevrouw S. Hamerslag 

 

 

Notulist: mw. M.C. Bakker-Kansen, griffiemedewerker 

 

 

 
1. Opening en mededelingen  
Mw. S. Hamerslag heeft afbericht. Zij is wel bij de raadsvergadering.  
 
De volgende mededelingen worden gedaan:  
- op 28 januari 2020 is een start gemaakt met de aanloop naar de Kadernota; 
- Raadslid in de klas/Klas in de raad. Slechts zes raadsleden hebben zich aanmeld voor begeleiding. 

De griffier vraagt hiervoor nogmaals aandacht; 
- voor de bijeenkomst Integriteit van 29 januari jl. hebben twaalf raadsleden niets van zich laten horen. 

De griffier doet de oproep om in ieder geval aan of af te melden;  
- de griffier vraagt de fracties hun eindverantwoordingen fractievergoedingen voor 1 maart 2020 in te 

dienen.  

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld. 

 

3.  Vaststelling openbare besluitenlijst Presidium van 25 november 2019 
De besluitenlijst wordt vastgesteld. 

 

4. Bijzonderheden voor november t/m januari (zie ook de bestuurlijke kalender) 

De volgende zaken komen aan de orde:  
- Werkbezoek commissie MO aan Mee&de Wering: 11 februari. 
- Regionale raadscommissie Noordkop: 13 februari (Kadernota’s en financiële uitgangspunten 

gemeenschappelijke regelingen). 
- Voorjaarsreces: 17 t/m 21 februari. 
- Sleuteloverdracht carnaval: 22 februari.   
- Training Gemeentewet voor raads- en commissieleden: 4 maart in de raadzaal. Hiervoor volgt nog 

een uitnodiging. 
- Informatiebijeenkomst ‘Toekomstig omgevingsplan en gemeenteraad: 9 maart. 

 
5. Evaluatie raadsvergaderingen en voorbespreken raadsvergadering  

Over de raadsvergadering van 16 december zijn geen opmerkingen. De raadsvergadering van 3 februari 

wordt kort voorbesproken.   

 
  



 

 

 

 

6. Werkconferentie 

De heer Blank licht zijn actuele onderwerpen in de definitieve opzet toe. Het presidium geeft nog  

suggesties mee. 

Het presidium stemt in met de opzet en met de griffie wordt gezocht naar een donderdag en vrijdag in de 

maand april of mei. De werkconferentie zal doorgaan mits minimaal 23 raadsleden en de collegeleden  

deelnemen.  

 

7. Tijdelijke huisvesting Kerkgracht: planning en verdeling fractiekamers  

Door de a.s. verhuizing naar de Kerkgracht zal een nieuwe verdeling van fractiekamers nodig zijn. De 

fracties willen eerst een kijkje nemen alvorens zij een keuze voor een fractiekamer maken. De griffier 

koppelt een datum terug waarop de fractiekamers bezichtigd kunnen worden. De verdeling van de 

fractiekamers zal in het volgende presidium weer als agendapunt worden opgenomen.  

 

Voor wat betreft de planning geeft de griffier aan dat de verhuizing naar de Kerkgracht is vertraagd in 

verband met het plaatsen van een branddeur en de luchtventilatie. Naar het zich laat aanzien vindt de 

laatste raadsvergadering op 6 april en de laatste commissievergaderingen op 20 april op de drs. F. Bijlweg 

20 plaats.  

Naar verwachting zal op 11 mei de eerste raadsvergadering op de nieuwe vergaderlocatie plaatsvinden. 

 

8. Evaluatie Ideeënmarkt 

Het presidium stemt in met het voorstel om, in aanloop naar de begroting 2021, wederom een Ideeënmarkt 

voor inwoners te organiseren. Hierbij wordt rekening gehouden met de volgende aanbevelingen: 

1. De apparatuur van tevoren testen en de presentaties op de in de raadzaal aanwezige laptop te 

plaatsen.  

2. Volgens een duidelijk stappenplan het proces van de Ideeënmarkt voor inwoners en raadsleden 

verhelderen, waardoor verwachtingen beter aansluiten bij de realiteit.  

3. In het stappenplan vermelden welke verplichtingen raadsleden aangaan, en wanneer de moties 

ingediend kunnen worden. 

4. De Ideeënmarkt expliciet voor inwoners te organiseren.  

5. Bij de Kadernota een bedrag van € 60.000,00 beschikbaar te stellen voor het uitvoeren van de 

ideeën.  

 
Hierbij zijn de volgende opmerkingen gemaakt: 

- tijdens de markt is voor de raadsleden een specifieke rol is weggelegd en niet voor 
commissieleden.  

- is de richtlijn van € 60.000,- afdoende?   
 
Het presidium verzoekt de griffier voor de vergadering van 2 juni 2020 wordt een uitgewerkt concept-plan 
voor de ideeënmarkt aan te leveren waarin de evaluatie is verwerkt en nader in kan worden gegaan op de 
gemaakte opmerkingen.   

 

9. Concept-Jaarplan raadsgriffie 2020 

Het presidium stelt het concept-Jaarplan raadsgriffie 2020 vast. De griffie zorgt voor verdere verspreiding.  

 

10. Vaststellen bestuurlijke bestuurlijke termijnkalender inclusief stand van zaken afhandeling 

moties en toezeggingen en afhandeling schriftelijke vragen 

De griffier wordt gevraagd naar zijn ervaringen de afgelopen maanden nadat hij vinger aan de pols heeft 

gehouden. Hij geeft aan dat er meer aandacht is voor de planning.  

Afgesproken is dat de onderwerpen pas als afgedaan kunnen worden beschouwd nadat het presidium 

daarmee heeft ingestemd.  

 

Het presidium neemt samen de lijst door. 

1. Er is geen stand van zaken opgenomen (niet aangeleverd) bij de onderwerpen met de nummers 31, 
37, 38, 39, 41, 46, 47 en 48; 

2. Bij een aantal ‘stand van zaken’ is een voorstel of agenderingsvoorstel toegezegd in het eerste 
kwartaal, maar hiervan is nog niets ontvangen; dit betreft de nummers: 26, 28, 30. Deze zijn daarom 
niet opgenomen op de bestuurlijke termijnkalender; 

3. Bij onderwerpnummer 40 is opgenomen dat in januari een voorstel zou komen voor een 
commissieavond in maart; tot op heden is daarvoor niets ontvangen en om die reden niet opgenomen 
op de bestuurlijke termijnkalender. 

 

 



 

 

 

11.  Rondvraag 
Mw. Boessenkool geeft aan het initiatief te nemen voor het onderwerp “Verzilting voor Den Helder” als 
invulling van een raadsinformatieavond. Zij zal hiertoe contact opnemen met de griffie. De suggestie van 
de voorzitter om hiervoor het Hoogheemraadschap uit te nodigen wordt overgenomen. 
De heer Krul sluit zich bij dit initiatief aan.  


